
 

Wethouder De Vries op bezoek in  de wijk it Fûgellân in Dokkum

Yn ‘e mie  skip
“Moai dat de wykried yn it Fûgellân wer sa aktyf is. Se hawwe al in soad saken oppakt en 
harren ynbring is ek de kommende jierren tige wichtich.”   

Beleefpad naar het bastion  
It Fûgellân zal als grootste wijk van de gemeente Noardeast Fryslân de komende jaren 
steeds mooier worden. Er komt een grote reconstructie aan waarbij de bewoners over 
een aantal onderwerpen mee mogen stemmen. De wijkraad is een aanspreekpunt 
voor vragen en biedt ondersteuning bij het stemmen. Inwoners weten de weg naar de 
wijkraad steeds beter te vinden. Vooruitlopend op de reconstructie is net een nieuw 
beleefpad vanaf het Dockumer bos naar het nieuwe bastion aan de rondweg aangelegd. 
De wijkraad heeft zich met succes flink ingespannen om de nodige subsidies hiervoor 
bij elkaar te krijgen. Het college waardeert hun inzet zeer. 

Veiligheid 
De wijkraad maakt zich net als zorgcentrum Dongeraheem zorgen over de veiligheid 
op de Dongeradyk. Er wordt snel gereden terwijl er vaak oudere mensen en jongeren 
oversteken. De wijkraad zou graag twee zebrapaden aangelegd zien. Wethouder de 
Vries begrijpt deze zorg. Zebrapaden geven echter vaak een gevoel van schijnveiligheid. 
Hij zal binnen het college overleggen over de mogelijkheden.  

Parkeren 
Het parkeren in de wijk is een lastig probleem. 
Steeds meer huishoudens beschikken over meer-
dere auto’s en bewoners houden niet altijd goed 
rekening met elkaar. Parkeerplaatsen worden soms 
ook oneigenlijk gebruikt voor opslag van andere 
zaken. Bewoners kunnen elkaar aanspreken en zelf 
afspraken maken; het inschakelen van handhaving 
of de politie kan ook een oplossing zijn. Met een 
beetje goed wil en hier en daar een eindje verder 
lopen is veel mogelijk.

De bezoeken aan de dorpen zijn een onderdeel van de nieuwe aanpak van het huidige college:  
de contactwethouder onderhoudt, samen met de dorpencoördinator, nauw contact met de dorpen en  

wijken binnen onze gemeente. Tijdens dit bezoek komen er allerlei onderwerpen aan de orde.

Foto van links naar rechts: Anne Meinema (vice-voorzitter wijkraad), Romke Hoekstra (voorzitter wijkraad), 
Jouke Douwe de Vries (wethouder), Greta Meinema (wijkraad), Renny v.d. Weij (wijkraad). 


